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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.2.5.2017 

 posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki  

 Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 28 czerwca 2017 roku.  

 

 

 Na stan 7 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz. 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrza Olecka – Wacław Olszewski, 

 Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek, 

 Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Działalności Gospodarczej – 

Ewa Zalewska-Drozd, 

 Kierownik Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Mieszkaniec Olecka – Dariusz J. 

oraz osoby zgodnie z załączoną listą obecności.    

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i zaproponowała, aby przed realizacją 

porządku posiedzenia komisja wysłuchała pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku, a następnie przedstawiła proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Analiza procedur postępowania dotyczących inwestycji drogowych. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wolne wnioski. 

 

Innych uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

oznajmiła, iż radni zapoznali się z informacją dotyczącą wysokości wynagrodzeń 

pracowników MOPS w Olecku. Na posiedzeniach komisji wielokrotnie wskazywano na różne 

zagadnienia dotyczące ośrodka, m.in. zatrudnienia i zwiększenia liczby etatów. Niejasna jest 

jej również kwestia późnego składania sprawozdań. Problemy urosły do tego stopnia, że 

pracownicy sami wskazują na nieprawidłowości.  

Przed posiedzeniem rozmawiała z Burmistrzem, który stwierdził, że zapadły już pewne 

postanowienia w tym zakresie.  

 

Pracownik MOPS w Olecku – Renata Marta Wiszniewska 

poinformowała, że w świadczeniach rodzinnych pracuje od 2004 r. Obecnie w tej sekcji 

zatrudnione są cztery osoby – trzy realizują zadania zlecone, jedna – pracuje w księgowości. 

Całą księgowość świadczeń rodzinnych, czyli sprawozdania, meldunki miesięczne, kwartalne 

i roczne, listy płac i przelewy do banku wykonuje 3 pracowników. 

Przed podwyżką w  2016 r. średnie wynagrodzenie zasadnicze wynosiło 1.560 zł. Po 

podwyżce jeden pracownik ma wynagrodzenie w kwocie 2.434 zł, drugi 2.437 zł.       
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Stwierdziła, że ich wynagrodzenie jest nieadekwatne do wykonywanej pracy. Z danych 

zamieszczonych w Biuletynie Informacji Publicznej gminy Świętajno wynika, że pracownik 

ośrodka (też zatrudniony od 2004 r.) jest już inspektorem z wynagrodzeniem rocznym                  

53.594 zł, zaś w gminie Kowale Oleckie pracownik również jest inspektorem                                      

z wynagrodzeniem rocznym 57.919 zł. Ona pracuje już 13 lat i nadal jest referentem. Posiada 

wykształcenie wyższe, dokształca się na własny koszt i w ogóle nie jest to doceniane.   

Prosiła, aby radni zasygnalizowali przyszłemu kierownikowi umożliwienie awansu 

pracownikom.  

Wskazała również na uciążliwe warunki pracy.  

 

Kierownik Wydziału SOG – Ewa Zalewska-Drozd 

wyjaśniła, iż w kwestii awansu wewnętrznego dużo zależy od kierownika jednostki. 

Kierownik biorąc pod uwagę wykształcenie pracownika, jego doświadczenie, zaangażowanie 

i staż pracy  powinien umożliwić awans zawodowy i tym samym zmianę kategorii 

zaszeregowania.  

 

Członek Komisji – Henryk Markowski 

zapytał, ilu pracowników posiada wyższe wykształcenie. 

 

Kierownik Wydziału SOG – Ewa Zalewska-Drozd 

odpowiedziała, że prawie wszyscy pracownicy posiadają wyższe wykształcenie.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż zwróciła się z prośbą o informacje na temat płac pracowników ośrodka na 

tle innych gmin naszego województwa. Otrzymała ją 22 maja br.  

 

Kierownik Wydziału SOG – Ewa Zalewska-Drozd 

wyjaśniła, iż przygotowując zestawienie płac opierała się o dane uzyskane od głównego 

księgowego MOPS oraz dane uzyskane od dyrektorów z innych jednostek OPS. Odnosiła się 

do płacy zasadniczej a nie do płacy brutto, ponieważ w każdej jednostce różni pracownicy 

mają różny staż pracy. Brała pod uwagę gminy porównywalne z gminą Olecko pod względem 

wielkości i liczby ludności. Podkreśliła, że w różnych jednostkach przydział zadań jest różnie 

skonfigurowany w zależności od tego, jak kierownik jednostki organizuje pracę danego 

ośrodka.  

 

Pracownik MOPS w Olecku – Elżbieta Chomicz 

stwierdziła, że takie traktowanie pracowników demotywuje. Ponadto nie podoba jej się to, iż 

jeśli nabywa prawo do awansu, to sama musi to udowodnić i zwrócić się na piśmie.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

oznajmiła, iż wszystkie wnioski są odnotowane w protokole i zostaną przez Burmistrza 

przekazane nowemu kierownikowi ośrodka. Prosiła kierownik Zalewską-Drozd, aby miała 

pieczę nad realizacją wniosków.  

 

Pracownik socjalny MOPS w Olecku – Bożena Kisielewska 

wskazała, że jest wielu pracowników, którzy za rok, dwa lata lub pięć lat nabędą prawa 

emerytalne. Wysokość przyszłej emerytury ściśle wiąże się z dzisiejszymi zarobkami. 

 

Pracownik MOPS w Olecku – Elżbieta Chomicz 

zapytała, w jaki sposób można zabezpieczyć środki w budżecie na podwyżki płac. 
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Kierownik Wydziału SOG – Ewa Zalewska-Drozd 

wyjaśniła, iż jest przyjęta procedura uchwalania budżetu, która obowiązuje wszystkich 

kierowników wydziałów i kierowników jednostek organizacyjnych. Kierownik winien 

wskazać, co jest niezbędne do prawidłowego funkcjonowania jednostki, czyli do działania 

zgodnie z przepisami prawa oraz określić środki finansowe niezbędne do realizacji tych 

działań. 

W zeszłym roku Burmistrz wyraził zgodę na przesunięcie wolnych środków finansowych w 

budżecie jednostki z przeznaczeniem na zwiększenie wynagrodzeń dzięki temu po wielu 

latach pracownicy jednostki otrzymali podwyżkę płac – średnio 520 zł brutto dla pracownika                      

z 20-letnim stażem pracy.  

 

Pracownik socjalny MOPS w Olecku – Bożena Kisielewska 

powiedziała, że co roku próbowały rozmawiać z kierownikiem ośrodka na temat podwyżek 

płac, jednak zawsze była odmowa. Stąd zdesperowane zwróciły się bezpośrednio do Rady.  

Poinformowała, iż co roku do ośrodka wpływa pismo z informacją, że można wytypować 

pracowników do nagrody z okazji dnia pracownika socjalnego przypadającego 11 listopada. 

Są to nagrody wypłacane w ministerstwie lub przez wojewodę. Pracownicy ośrodka nie są 

typowani do nagrody, bo jak wskazała pani kierownik nie miała czasu na wypełnianie 

wniosków. Tylko w 2007 r. były wytypowane 4 osoby,  w tym pani kierownik. 

Ponadto kierowane są do nich zarzuty, iż ośrodek mieści się na piętrze i osoby starsze mają 

trudność, by się tam dostać.  

 

Kierownik Wydziału SOG – Ewa Zalewska-Drozd 

wtrąciła, iż zwróciła się do zarządcy nieruchomością, aby wykonał kalkulację kosztów 

niezbędnych remontów. Wówczas będą podejmowane stosowne decyzje.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy do obsługi interesantów dałoby się zaadoptować pomieszczenia na parterze. 

 

Kierownik Wydziału SOG – Ewa Zalewska-Drozd 

wyjaśniła, że w budynku są inne lokale, które są wynajmowane. Jeśli chodzi o windę 

zewnętrzną w obecnym stanie nie ma możliwości jej usytuowania. Obecnie część pokoi 

ośrodka mieści się na parterze budynku.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

stwierdziła, iż budynek winien być przystosowany do potrzeb osób niepełnosprawnych.    

 

Pracownik socjalny MOPS w Olecku – Iwona Saulewicz 

powiedziała, że przekazują do wglądu materiał z informacjami o obowiązkach pracowników. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

wskazała potrzebę zatrudnienia minimum trzech asystentów rodziny, tym bardziej, iż jest 

możliwość pozyskania dofinansowania na ten cel.  

 

Pracownik socjalny MOPS w Olecku – Bożena Kisielewska 

poinformowała, że jest możliwość uczestniczenia w realizacji różnych projektów, jednak nie 

uzyskały zgody pani kierownik.  

Problem narastał od wieku lat, nie zgłaszały tego, bo miały nadzieję, iż w kolejnym roku 

sytuacja polepszy się. Gdyby co roku były podwyżki płac, oprócz waloryzacji, dziś nie 

upominały by się o to. Kontrole przeprowadzane do tej pory nie wykazały żadnych uchybień.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

podziękowała pracownikom MOPS za obecność na posiedzeniu komisji. 
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Komisja zgłosiła następujące wnioski dotyczące pracowników Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Olecku: 

 

 zapewnić możliwość awansu wewnętrznego pracownikom zgodnie z posiadanym 

wykształceniem i stażem pracy (według warunków zaszeregowania), 

 umożliwić dofinansowanie kursów, szkoleń i studiów podyplomowych, zgodnie                   

z prawem pracowniczym do szkoleń zewnętrznych, 

 zgłaszać pracowników do nagrody ministra lub wojewody z okazji dnia 

pracownika socjalnego jako docenienie ich pracy, gdy pracownik wykonuje 

zadania i podejmuje inicjatywy ponad zakres obowiązków podstawowych,  

 poprawić warunki pracy pracowników i przeprowadzić niezbędne remonty 

pomieszczeń w tym zakresie, 

 dostosować budynek i pomieszczenia MOPS w Olecku do potrzeb osób 

niepełnosprawnych korzystających ze świadczeń socjalnych, 

 planować podwyżki wynagrodzeń pracowników zgodnie z zarządzeniem 

Burmistrza dotyczącym wytycznych do planów budżetowych na kolejny rok, 

uwzględniającym wskaźnik waloryzacji,  

 rozważyć ustanowienie ryczałtów samochodowych dla pracowników 

korzystających z samochodów prywatnych podczas nieobecności kierowcy 

samochodu służbowego, 

 zapewnić minimum 3 asystentów rodziny na rok 2018, na które to stanowiska 

wojewoda przyznaje do 80% kosztów utworzenia stanowisk. 

 

 

Do punktu  1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

 

a) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2017 – 2019 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

poinformował, iż zgłosi wniosek o zdjęcie z porządku obrad powyższego projektu uchwały. 

W najbliższym czasie nastąpi zmiana na stanowisku kierownika MOPS w Olecku, który 

dopracuje dokument. Projekt uchwały zostanie przedłożony we wrześniu. 

W to miejsce proponuje dwa dodatkowe projekty uchwał. 

 

  

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji 

szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Olecko; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

poinformował, że wojewoda wszczął postępowanie nadzorcze w sprawie Lokalnego 

programu wspierania edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie 

Gminy Olecko podjętego w maju br. Wojewoda wskazał brak programu lokalnego                            

o charakterze wewnętrznym, wyznaczającym kierunki działania w zakresie wspierania 

edukacji.  

Przepisy w tym zakresie nie zmieniły się, więc program był przygotowany tak, jak                           

w poprzednich latach. W związku z tym, iż wnioski należy składać do 10 września, program 

należy uchwalić jak najszybciej. 
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Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

oznajmiła, iż z jednej uchwały zrobiono dwa projekty uchwał. Część zapisów zostało 

przeniesionych z regulaminu w zakresie założeń i celów programu, form wspierania uczniów, 

itp. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Lokalnego programu wspierania edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych 

na terenie Gminy Olecko. 

 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendium 

Burmistrza Olecka w ramach Lokalnego programu wspierania edukacji szczególnie 

uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Olecko; 
 

Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

wyjaśniła, iż treść regulaminu jest właściwie taka sama, jak uchwały z maja br.  

W §1 i §2 został zmieniony szyk zdań oraz na wniosek nauczycieli wprowadzono dwie 

poprawki, które są korzystniejsze dla ucznia. W §5 ust. 1 pkt 2 regulaminu, który obecnie ma 

brzmienie: 

„2) jest zwycięzcą konkursu w dowolnej dziedzinie nauki na szczeblu wojewódzkim lub 

ponadwojewódzkim lub” 

na zapis dotyczący zajęcia od I do III miejsca w konkursie oraz dopisanie, że tylko w takich 

konkursach, które są pod patronatem ministra edukacji narodowej lub kuratora oświaty.  

Druga poprawka dotyczy powrotu do pierwszej wersji zapisu. §5 ust. 1 pkt 3 otrzymuje 

brzmienie: 

„3) zajął od 1 do 10 miejsca punktowego w konkursie przedmiotowym organizowanym przez 

Kuratora Oświaty na szczeblu wojewódzkim.” 

Zapis dotyczył tylko laureatów, z których nie wszyscy otrzymywali stypendium Burmistrza. 

Kurator zmienił zasady i podwyższył punktację. Obecnie laureat konkursu musi zdobyć                     

90 punktów, wcześniej było minimum 75 punktów.    

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminu przyznawania stypendium Burmistrza Olecka w ramach Lokalnego programu 

wspierania edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Olecko. 

 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poruszyła kwestię Szkoły Podstawowej w Kijewie powstałej z przekształcenia gimnazjum. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

wyjaśnił, że Gimnazjum w Kijewie przekształci się w 8-klasową Szkołę Podstawową                         

w Kijewie z dniem 1 września br. na mocy uchwały Rady Miejskiej w Olecku podjętej                      

w marcu tego roku. Zgodnie z obowiązującymi przepisami w szkole będą funkcjonować 

jeszcze dwie klasy gimnazjalne – II i III. Ponadto zostanie przeprowadzony nabór do klasy 

pierwszej szkoły podstawowej. Część rodziców chce, aby w szkole był nabór również do 

klasy VI. Jest to niezgodne z obowiązującymi przepisami ustawy Przepisy wprowadzające 
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ustawę Prawo oświatowe. Ustawa zawiera szczegółowy opis procedury przekształcania 

gimnazjum w szkołę podstawową. Nie mówi nic o tworzeniu innych klas, np. V, czy VI. Na 

koniec urzędowania komisarz Grzegorz Kłoczko wyraził zgodę na utworzenie klasy VI                      

w Kijewie, co w jego ocenie jest sprzeczne z prawem. Urząd wystąpił z zapytaniem do MEN i 

kuratorium w tej sprawie. W odpowiedzi otrzymał informację, że zgodnie z obowiązującym 

prawem można tworzyć te klasy i leży to w gestii organu prowadzącego, jednak nie podano 

konkretnego przepisu prawnego w tym zakresie. Stąd urząd wystąpił o wyjaśnienia do 

systemu e-porady administrowanego przez INFOR.pl. Wpłynęła odpowiedź, że nie można 

utworzyć klasy VI. Urząd czeka jeszcze na opinię swojego radcy prawnego. Wówczas 

podejmie stosowną decyzję. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Krzysztof Kempisty 

zapytał, czy komisarz konsultował się w wydziałem EK w sprawie utworzenia kl. VI                             

w Kijewie i jakie jest stanowisko pani kierownik. 

 

Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

odpowiedziała, że stoi na stanowisku, iż nie ma podstawy prawnej do utworzenia kl. VI. 

Komisarz Marek Kosewski nie wyraził zgody na utworzenie klasy. Rodzice ponownie 

spotkali się w tej sprawie. Dyrektor Gimnazjum w Kijewie zwróciła się z prośbą o powtórne 

rozpatrzenie sprawy, którą zajmował się już komisarz Grzegorz Kłoczko. Swoje stanowisko 

wyraziła we wniosku do Pełniącego Funkcję Burmistrza Olecka. Pan Kłoczko sam podjął 

decyzję. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

poinformował, iż Szkoła Podstawowa im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach realizuje 

projekt przy dofinasowaniu ze środków unijnych, koszt wynosi ok. 300.000 zł. W związku                   

z podjętą decyzją jego realizacja może być zagrożona. Ponadto w szkole funkcjonują obecnie 

trzy klasy V, w tym dwie są terapeutyczne. Z trzech klas powstaną dwie, będzie mniejsza 

liczba godzin, co się wiąże z utratą pracy przez nauczycieli. Jeśli gmina ustanowi precedens 

tworząc klasę VI w Kijewie, to każde gimnazjum może zwrócić się o organizację naboru.  

 

Członek komisji – Wiesław Zalewski 

wtrącił, że rodzice już składają świadectwa w Kijewie, bo jest nabór. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

stwierdził, iż jest świadomy zamieszania, bo decyzja komisarza Kłoczko nie została uchylona 

i część rodziców może składać wnioski w szkole w Kijewie.      

Zgodnie z art. 205 i 130 wspominanej ustawy wynika, iż można tworzyć tylko te oddziały,                      

o których mówi ustawa, czyli kl. I, IV i VII. Jeśli nie ma podstawy prawnej, to w jego ocenie 

nie można utworzyć klasy VI.    

 

 

b) projekt uchwały w sprawie  ustalenia wysokości wynagrodzenia za pracę 

Burmistrzowi Olecka 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

poinformował, iż w związku z wyborami przedterminowymi należy ustalić wynagrodzenie 

Burmistrzowi, które pozostaje bez zmian.  

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości wynagrodzenia za pracę Burmistrzowi Olecka. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w Olecku w rejonie ulic: Wojska Polskiego, Słonecznej i 11 Listopada 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

poinformował, że projekt planu obejmuje teren w rejonie ulic: Wojska Polskiego, Słonecznej                          

i 11 Listopada łącznie z cmentarzem ewangelickim. Zakłada się przeznaczenie terenu pod 

usługi z funkcją mieszkalną.  

Uchwała intencyjna w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu została podjęta w dniu                    

23 czerwca 2016 roku przez Radę Miejską w Olecku. 

Ustalenia planu nie naruszają ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

Przedłożony do uchwalenia projekt planu uzyskał pozytywne opinie i uzgodnienia                                   

w wymaganym zakresie oraz był dwukrotnie wyłożony do publicznego wglądu w kwietniu                  

i w maju. Do wyłożonego projektu planu, w ustawowym terminie, wpłynęły uwagi, których 

lista znajduje się w załączniku nr 2. 

  

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy wnioskodawcy otrzymali odpowiedzi. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

oznajmił, iż wnioskodawcy otrzymali odpowiedzi. Część z nich była obecna podczas 

wyłożenia projektu planu. Niektóre uwagi były niezgodne ze studium.  

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 6 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                   

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Olecku w rejonie ulic: 

Wojska Polskiego, Słonecznej i 11 Listopada. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w mieście Olecko – dotyczy                       

ul. Armii Ludowej 

 

e) projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w mieście Olecko – dotyczy                  

ul. Bohaterów Białostocczyzny 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

oznajmił, iż w Olecku są trzy ulice (Armii Ludowej, Bohaterów Białostocczyzny                                 

i Mereckiego), których nazwy należy zmienić zgodnie z przepisami ustawy z dnia 1 kwietnia 

2016 r. o zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy 

budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. Samorządy mają czas do 2 września 

br. na zmianę nazw ulic.   

Po zasięgnięciu opinii mieszkańców (ankiety) proponuje się zmianę nazw ulic Armii Ludowej                         

na ul. Czesława Miłosza, zaś Bohaterów Białostocczyzny na ul. Stanisława Lema.  

Jeśli chodzi o ul. Mereckiego wpłynęło niewiele ankiet z propozycją nazwy, stąd procedura 

zostanie powtórzona, a uchwała podjęta w sierpniu.  
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Dodał, że projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Statutową, która zgłosiła wniosek, 

aby nadawać nazwy z imieniem i nazwiskiem osoby upamiętnianej, czyli Czesława Miłosza                 

i Stanisława Lema, pomimo tego, iż na osiedlu funkcjonują nazwy ulic bez imion. W związku 

z powyższym wnosi stosowną autopoprawkę do projektu uchwały. 

 

Pytań, ani uwag do projektów uchwał nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza,  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w mieście Olecko – dotyczy ul. Armii 

Ludowej.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza,  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w mieście Olecko – dotyczy ul. Bohaterów 

Białostocczyzny. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania związane 

z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

w Brukseli 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

poinformował, iż Biuro Regionalne Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli 

funkcjonuje od 2003 r. Budżet biura finansowany jest przez samorząd regionu oraz powiaty                                

i gminy z terenu województwa warmińsko-mazurskiego. Składka na ten rok wynosi 4.050 zł                   

i została zabezpieczona w budżecie gminy.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Krzysztof Kempisty 

zapytał, czy gmina korzysta ze współpracy z biurem. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

odpowiedział, że z biura wpływają do urzędu różne informacje, ponadto biuro pomaga 

zorganizować wyjazdy służbowe do Brukseli.   

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej na zadania związane z  funkcjonowaniem Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli. 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu 

na zadanie pn. „Przebudowa drogi Nr 1808N Sedranki – Łęgowo” 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

oznajmił, że zadanie jest na ukończeniu. Po rozstrzygnięciu przetargu, kwota jest niższa niż 

zakładano i wyniesie 252.240 zł.  

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa drogi Nr 1808N 

Sedranki – Łęgowo”. 

 

 

h) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2017-2024 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

poinformował, że w związku ze zwiększeniem dochodów ogółem o 1.079.853,24 zł                              

i zwiększeniem wydatków ogółem o 2.202.556,24 zł oraz zmniejszeniem nadwyżki budżetu 

gminy  o 1.122.703 zł konieczna jest zmiana WPF. 

W załączniku Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2017 – 2021” wprowadza 

się następujące zmiany:     

 na przedsięwzięciu pn. „Budowa drogi gminnej Sedranki - dr. wojewódzka nr 653” 

zmniejsza się łączne nakłady finansowe do kwoty 2.050.866 zł, w tym w 2017 r.  

- 1.993.917 zł; 

 przedsięwzięcie pn. „Przebudowa drogi gminnej w Łęgowie” planowane  

do realizacji w latach 2016 - 2017 przenosi się do realizacji jako jednoroczne  

w 2017 roku z planem - 196.283 zł; 

 na przedsięwzięciu pn. „Przebudowa drogi Szczecinki – Borawskie” zmniejsza się 

łącznie nakłady finansowe do kwoty 498.738, w tym w 2017 r. – 80.000 zł.  

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024. 

 

 

i) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

oznajmił, że dochody ogółem zmniejsza się o 172.962,00 zł, a wydatki ogółem zwiększa się  

o 949.741,00 zł.  

Omówił zmiany w planie dochodów: 

 w dz. 600 – Transport i łączność, zmniejsza się plan dochodów o 375.228 zł z tytułu: 

a) dotacji celowej z tytułu pomocy finansowej z Powiatu Oleckiego na zadanie 

„Przebudowa drogi gminnej Sedranki – dr. wojewódzka nr 653” o 104.515 zł 

(dotacja po zmianie 498.143 zł), 

b) dotacji celowej z tytułu pomocy finansowej z Powiatu Oleckiego na zadanie 

„Przebudowa drogi gminnej w Łęgowie” o 65.779 zł (dotacja po zmianie                  

93.221 zł), 

c) dotacji celowej z budżetu państwa na zadanie „Przebudowa drogi gminnej 

Sedranki – dr. wojewódzka nr 653” o 204.934 zł (dotacja po zmianie                                 

976.749 zł w ramach Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 

drogowej na lata 2016-2019), 

 w dz. 750 – Administracja publiczna, zwiększa się plan dochodów ogółem o 51.300 zł 

z wpływów z kar wynikających z umów oraz dostosowuje się plany dochodów do 

klasyfikacji budżetowej po zmianach; 

 w dz. 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i innych jednostek, 

zwiększa się plan o 12.466 zł z tytułu wpływów z opłaty eksploatacyjnej, 
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 w dz. 758 – Różne rozliczenia, zwiększa się plan o 10.000 zł z rozliczeń z lat 

ubiegłych i dostosowuje się plany do klasyfikacji budżetowej po zmianach; 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan o 1.000 zł z tytułu dotacji  

na realizację przez Gimnazjum Nr 2 w Olecku projektu w zakresie edukacji 

ekologicznej na podstawie umowy zawartej z Ełckim Stowarzyszeniem Ekologicznym 

działającym z upoważnienia WFOŚiGW w Olsztynie; 

 w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, zwiększa się plan 

dochodów o 110.000 zł z tytułu wpływów z opłat za korzystanie ze środowiska; 

 w dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, zwiększa się plan dochodów 

o 17.500 zł z tytułu pozyskanej dotacji z Samorządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w ramach konkursu „Aktywna Wieś Warmii, Mazur i Powiśla” na 

realizację projektów pn.: 

a) „Poprawa estetyki przestrzennej wsi poprzez oświetlenie i zagospodarowanie 

terenu przy placu zabaw i siłowni plenerowej w Lenartach” – w wysokości                  

10.000 zł, 

b) „Wiejskie Podwórko – zagospodarowanie Centrum wsi Gąski na cele rekreacyjno-

integracyjne” – w wysokości 7.500 zł. 

Omówił zmiany w planie wydatków: 

 w dz. 600 – Transport i łączność, zwiększa się plan o 151.787,00 zł, w tym: 

a) w rozdz. 60016 – drogi publiczne gminne: 

 na zadaniu „Budowa drogi gminnej Sedranki – dr. wojewódzka nr 653” 

zmniejsza się plan o 409.449,00 zł, w tym finansowanie z budżetu państwa                 

o 204.934,00 zł, z Powiatu Oleckiego o 104.515,00 zł, środki własne                           

o 100.000,00 zł, 

 na zadaniu „Przebudowa drogi gminnej w Łęgowie” zmniejsza się plan                        

o 62.717,00 zł, w tym finansowanie z Powiatu Oleckiego zmniejsza się                      

o 65.779,00 zł, środki własne zwiększa się o 3.062 zł, 

 na zadaniu „Przebudowa drogi gminnej przy ul. Zana” zwiększa się plan                                

o 67.453,00 zł na wykonanie odwodnienia, 

 na zadaniu „Przebudowa drogi Os. Dąbrowskie” zwiększa się plan                      

o 300.000,00 zł, 

 wprowadza się zadanie „Przebudowa drogi Szczecinki – Borawskie”                    

z planem na 2017 rok 80.000,00 zł na wykonanie rozpoczętej w 2008 roku 

drogi; 

b) w rozdz. 60017 – drogi wewnętrzne: 

 wprowadza się zadanie „Budowa drogi Plewki” z planem 150.000,00 zł na 

wykonanie rozpoczętej w 2009 r. drogi, 

 wprowadza się zadanie „Modernizacja drogi dojazdowej na Os. Siejnik II”  

z planem 20.000,00 zł, na wykonanie nawierzchni z kostki betonowej, 

 zwiększa się plan wydatków bieżących o 6.500,00 zł z przeznaczeniem na 

remonty dróg wewnętrznych. 

 w dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, przenosi się plan wydatków z bieżących do 

majątkowych w wysokości 24.000,00 zł z przeznaczeniem na „modernizację lokali  

i budynków komunalnych” – na modernizację źródeł ciepła, instalacje ze źródłem 

gazowym w lokalach komunalnych, 

 w dz. 710 – Działalność usługowa, zwiększa się plan wydatków o 600,00 zł  

na zadaniu inwestycyjnym „Budowa oświetlenia na cmentarzu komunalnym II”, 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan wydatków o 311.000,00 zł,  

w tym: 

a) w rozdz. 80101 – Szkoły podstawowe, zwiększa się plan o 310.000,00 zł  

z przeznaczeniem na dostosowanie szkół do reformy oświatowej, dostosowanie 

pomieszczeń dydaktycznych i sanitarnych do przyjęcia uczniów młodszych, zakup 

mebli i wyposażenia, pomocy dydaktycznych, adaptacja terenu na plac zabaw, 
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dostosowanie ciągu komunikacyjnego dla młodszych dzieci głównie w Gimnazjum 

Nr 2 i w Gimnazjum w Kijewie, 

b) zwiększa się plan wydatków w Gimnazjum Nr 2 w Olecku o 1.000,00 zł w rozdz. 

80110 § 4210 z przeznaczeniem na zakup stelażu do stałej wystawy fotograficznej 

w ramach projektu „Las – Kraina mlekiem i miodem płynąca”. 

 w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, zwiększa się plan  

o 453.330,00 zł, w tym: 

a) w rozdz. 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód: 

 na zadaniu „Przebudowa kanału deszczowego przy ul. Rzeźnickiej” zwiększa 

się plan o 36.200,00 zł, 

b) w rozdz. 90004 – Utrzymanie zieleni: 

 wprowadza się zadanie „Zagospodarowanie skweru ul. Targowa – Kościuszki” 

z planem w wysokości 90.000,00 zł, 

 wprowadza się zadanie „Zagospodarowanie terenu przy Pl. Wolności 9 i 11 

Listopada 2” z planem w wysokości 70.000,00 zł, 

 zwiększa się plan wydatków bieżących (§4300) o 6.000,00 zł                                        

z przeznaczeniem na wymianę i renowację kwietników betonowych przy 

budynku Pl. Wolności 26, 

c) w rozdz. 90015 – Oświetlenie: 

 wprowadza się zadanie „Budowa oświetlenia ul. Grunwaldzka (projekt)”                      

z planem 8.200,00 zł, 

 wprowadza się zadanie „Budowa oświetlenia ul. 11 Listopada (projekt)”                        

z planem 7.300,00 zł, 

 wprowadza się zadanie „Budowa oświetlenia w Łęgowie (projekt)” z planem 

3.600,00 zł, 

 zmniejsza się plan na zadaniu „Budowa linii oświetleniowej w Judzikach”                      

o 1.500,00 zł w wyniku zmiany do realizacji przedsięwzięcia z FS Judziki, 

d) w rozdz. 90019 – Wpływy i wydatki związane z gromadzeniem środków                           

z opłat i kar za korzystanie ze środowiska, zwiększa się plan wydatków                        

o 110.000,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zadań służących ochronie 

środowiska zgodnie z przyjętym programem, 

e) w rozdz. 90095 – Pozostała działalność: 

 na zadaniu „Zagospodarowanie terenu przy Al. Zwycięstwa” zwiększa się plan       

o 113.530,00 zł, 

 na zadaniu „Doposażenie placu zabaw FS Giże” zmniejsza się plan                          

o 3.000,00 zł, 

 zwiększa się plan wydatków bieżących (§4210) o 3.000,00 zł                                     

z przeznaczeniem na zakup małej architektury z FS Giże, 

 zwiększa się plan wydatków bieżących (§4270) o 10.000,00 zł z przeznaczeniem 

na remont długiego mostku (olejowanie), 

 w dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, dokonuje się zmian: 

a) zwiększa się plan wydatków bieżących o 1.500 zł w wyniku zmiany                            

w kosztach przedsięwzięcia z Funduszu Sołeckiego w Judzikach polegającego na 

rozbudowie monitoringu, 

b) wprowadza się z dofinansowaniem Samorządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w ramach konkursu „Aktywna Wieś Warmii, Mazur i Powiśla” 

zadania inwestycyjne pn.: 

 „Poprawa estetyki przestrzennej wsi poprzez oświetlenie                                            

i zagospodarowanie terenu przy placu zabaw i siłowni plenerowej                            

w Lenartach” – w wysokości 18.020,00 zł, 

 „Wiejskie Podwórko – zagospodarowanie Centrum wsi Gąski na cele 

rekreacyjno-integracyjne” – w wysokości 13.504,00 zł. 



 12 

Po stronie przychodów wprowadza się plan wolnych środków jako nadwyżki środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczeń wyemitowanych 

papierów wartościowych i kredytów z lat ubiegłych w wysokości 1.122.703 zł. 

 

Członek komisji – Henryk Markowski 

zapytał, czy są plany przekształcenia budynku komunalnego Rosochackie 30 na mieszkania 

socjalne.   

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

odpowiedział, że są takie plany. Jest wykonywany kosztorys, budynek będzie remontowany 

jeśli gmina pozyska dofinansowanie z Banku Gospodarstwa Krajowego na ten cel. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

odnośnie cmentarza komunalnego II w Olecku zwróciła uwagę, iż należałoby wykonać 

kolejne utwardzone alejki.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

oznajmił, iż w tegorocznym budżecie zaplanowano 50.000 zł na rozbudowę alejek na 

cmentarzu.  

 

Członek komisji – Henryk Markowski 

zwrócił uwagę, iż cmentarz komunalny I jest zaniedbany, ponadto brak jest podziału na 

sektory. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

oznajmił, że generalnie rodzina dba o grób i porządek wokół niego. Sugerował prezesowi 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej SP. z o.o. w Olecku, aby wykonał inwentaryzację 

grobów i te, które nie mają opiekunów przeznaczać na kolejne pochówki.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

odnośnie drogi w Lesku koło wiaduktu kolejowego wskazała, iż zostały zdjęte stare płyty. 

Chciała wiedzieć, co będzie wykonywane w tym zakresie.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

wyjaśnił, iż płyty zostały zdjęte i wypożyczone przez firmę, w celu dojazdu do terenu do 

motocrossu i jego powiększenia poprzez usypanie gruzu. Firma ma z powrotem ułożyć płyty 

w tym, samym miejscu. 

 

Członek komisji – Wioletta Żukowska 

odnośnie wprowadzonych nowych zadań do budżetu polegających na przebudowie dróg 

zapytała, na czym będzie polegać przebudowa i czy jeździ nimi autokar szkolny.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

odpowiedział, że wprowadzone zadania polegają na dokończeniu inwestycji rozpoczętych 

kilka lat temu – drogi Szczecinki-Borawskie oraz drogi w Plewkach. Są to drogi żwirowe, po 

których autobus szkolny nie jeździ. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała o kwestię monitoringu. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

odpowiedział, iż realizacja zadania jest na etapie ogłoszenia przetargu. 
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Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, kiedy nastąpi zakończenie inwestycji w Imionkach. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

wyjaśnił, że termin realizacji zadania minął i wykonawca zapłaci karę umowną. Budynek jest 

ukończony, na początku lipca powinien nastąpić odbiór robót.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Planowania – Krzysztof Kempisty 

wnioskował o umiejscowienie dwóch klombów przy skrzyżowaniu ul. Wieniawskiego                         

z ul. Moniuszki oraz przy skrzyżowaniu ul. Szymanowskiego z ul. Moniuszki. Mieszkańcy 

osiedla bardzo pozytywnie odnoszą się do wymienionego pomysłu.   

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski  

oznajmił, iż gmina postara się wykonać klomby z oszczędności po rozstrzygniętych 

przetargach.  

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2017 rok. 

 

  

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 2 – Analiza procedur postępowania dotyczących inwestycji drogowych. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

wyjaśniła, iż planowanie inwestycji rozpoczyna się w wydziale merytorycznym, który 

przedstawia potrzeby w zakresie inwestycji drogowych. Zapotrzebowanie wynika również ze 

składanych wniosków do budżetu na dany rok. Następnie jest sporządzany projekt budżetu 

gminy, w którym są planowane inwestycje, Rada podejmuje uchwałę w tym zakresie. Na 

podstawie uchwały budżetowej wydział BI realizuje inwestycje w danym roku. Zdarza się, że 

w trakcie roku są wprowadzane do budżetu nowe zadania związane z inwestycjami 

drogowymi.  

Obecnie są sporządzone projekty techniczne na realizację następujących zadań 

inwestycyjnych: 

 budowa drogi dojazdowej do Terenów Aktywności Gospodarczej w Olecku, 

 budowa ul. Dębowej, Grabowej, Kasztanowej (gmina uzyskała już pozwolenie na 

budowę), 

 budowa drogi w Możnych (trwają podziały geodezyjne), 

 budowa drogi w Gordejkach Małych (trwają podziały geodezyjne), 

 budowa drogi Dąbrowskie – droga wojewódzka (gmina uzyskała już pozwolenie na 

budowę). 

Na realizację powyższych zadań gmina będzie starała się pozyskać dofinansowanie ze 

środków zewnętrznych. 

 

Członek komisji – Henryk Markowski 

zapytał o bieżące remonty dróg. 
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Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że bieżące remonty dróg nie są inwestycjami. To zadanie realizuje Wydział 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska na podstawie przetargu ogłaszanego co roku.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Planowania – Krzysztof Kempisty 

nawiązując do wykonanego projektu technicznego na budowę ul. Dębowej, Grabowej                               

i kasztanowej zapytał, jak wygląda w tym przypadku kwestia mediów – kanalizacji, linii 

telefonicznych, energetycznych. Chciał wiedzieć, czy jeśli pojawi się możliwość pozyskania 

środków zewnętrznych gmina będzie przygotowana do realizacji inwestycji tak, aby potem 

nie rozkopywać ulicy, gdy zajdzie konieczność „przełożenia” mediów. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, iż w przypadku tej inwestycji gmina uzyskała już pozwolenie na budowę                     

i wcześniej konieczne uzgodnienia. Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.                          

w Olecku część sieci wodno-kanalizacyjnej już wybudowało, gdyż przy tych ulicach powstają 

nowe budynki. Przy okazji wykonania sieci spółka wykonała część niwelacji drogi zgodnie                  

z projektem budowlanym, by mieszkańcy mogli dojechać do posesji.  

W związku z tym, że projekt posiada pozwolenie na budowę, projekt drogowy zawierający 

projektowane sieci został zaopiniowany przez Zespół Uzgadniania Dokumentacji przy 

Starostwie Powiatowym w Olecku. Uzgodnienia te są brane pod uwagę przy opiniowaniu 

innych projektów.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Planowania – Krzysztof Kempisty 

wskazał na niedociągnięcia w tym zakresie podczas realizacji przebudowy ul. Moniuszki, 

Kiepury i Szymanowskiego. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

wyjaśniła, że inwestycja była uzgadniana z zakładem energetycznym od samego początku, ale 

gmina nie ma wpływu na procedury stosowane przez zakład energetyczny. Zakład realizuje 

inwestycje z reguły na zasadzie „zaprojektuj i wybuduj”, gdzie postępowanie jest znacznie 

dłuższe.  

Na etapie sporządzenia projektu budżetu gmina występuje do zakładu energetycznego                            

i przekazuje informacje, jakie są planowane inwestycje do realizacji w kolejnym roku. W tym 

roku również gmina wystąpi z pismem w tej sprawie. Ponadto gmina jest również                              

w  kontakcie z zakładem gazowniczym.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Planowania – Krzysztof Kempisty 

zapytał, czy jest możliwość opracowania takiego sytemu, aby odpowiednio wcześniej 

uzbrajać teren. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, iż przed przystąpieniem do projektowania określonej inwestycji są już 

prowadzone rozmowy. Wszystkie projekty są uzgadniane z zarządcami danej sieci. Na 

spotkaniach Zespołu Uzgadniania Dokumentacji w sprawie budowy nowej czy przebudowy 

istniejącej drogi są obecni przedstawiciele zarządców sieci, więc po raz kolejny jest wymiana 

informacji w procesie inwestycyjnym. W trakcie robót oraz na odbiorach końcowych również 

są obecni przedstawiciele zarządców sieci i na bieżąco zgłaszają uwagi. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Planowania – Krzysztof Kempisty 

poruszył kwestię pozostawienia „martwych” słupów telekomunikacyjnych po wykonaniu 

inwestycji drogowej.      
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Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, że jeśli w projektowanym pasie drogowym znajduje się kolidujący słup, to gmina 

uzgadnia konieczność jego pozostawienia lub możliwości przesunięcia z jego zarządcą.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Planowania – Krzysztof Kempisty 

stwierdził, iż generalnie chodzi o chęci i wcześniejsze podjęcie tematu. 

  

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, iż wszystkie sprawy wniesione radni otrzymali pocztą elektroniczną. 

Wskazała, że wpłynął mail radnego Macieja Juchniewicza, który wniósł protest w sprawie 

zmiany terminu sesji.  

 

Innych spraw wniesionych nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Wolne Wnioski. 

 

Wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

                                                                                                

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

          Protokołowała                              Przewodnicząca Komisji        

    Małgorzata Adameit                                            Maria Wanda Dzienisiewicz 

 


